



**JABATAN UKUR DAN PEMETAAN MALAYSIA
KEMENTERIAN TENAGA DAN SUMBER ASLI**

KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA KERJA

1. Tawaran adalah dipelawa secara terbuka kepada **Kontraktor-kontraktor Bumiputera** di Kuala Lumpur dan Selangor yang berpengalaman serta berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia CIDB dalam Gred dan Kategori yang berkenaan dan masih dalam tempoh sah laku untuk menyertai sebut harga seperti berikut: -

NO. SEBUT HARGA	TAJUK	KOD PENGKHUSUSAN	TARIKH PELAWAAN	TARIKH TUTUP
JUPEM SHB(K)1/2021	PEROLEHAN KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN DAN MEMBAIKPULIH INFRASTRUKTUR BANGUNAN PENDAWAIAN ELEKTRIK DAN RANGKAIAN DI STESEN MyRTKnet BAGI KLUSTER UTARA DI STESEN MyRTKnet PULAU PANGKOR (PUPK), PULAU LANGKAWI (LGKW), SUNGAI BAYOR (BAYO) DAN GULAU (GULA) UNTUK JABATAN UKUR DAN PEMETAAN MALAYSIA (JUPEM), KEMENTERIAN TENAGA DAN SUMBER ASLI (KeTSA)	Gred G1, Kategori B24 dan/atau CE21 dan/atau CE32	10 SEPT 2021 (JUMAAT)	15 SEPT 2021 (RABU) JAM 12.00 TENGAH HARI

2. Kontraktor yang berminat untuk turut serta dalam sebut harga ini boleh memuat turun borang di www.jupem.gov.my. Borang sebut harga yang telah lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan ditanda No. Sebut harga "JUPEM SHB(K)1/2021" disudut kiri dan dimasukkan ke dalam peti sebut harga di alamat **Unit Perolehan, Seksyen Kewangan, Bahagian Khidmat Pengurusan, Tingkat 12, Wisma JUPEM, Jalan Sultan Yahya Petra, 50578 KUALA LUMPUR.**
3. Dokumen yang perlu dikemukakan adalah Tawaran Sebut Harga, Salinan Sijil Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB), Sijil Pengakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) serta Sijil Taraf Bumiputera (STB) serta penyata akaun bank bagi bulan Ogos 2021.
4. Dokumen tawaran yang dikemukakan lewat selepas jam **12.00 tengah hari** tidak akan dipertimbangkan dan akan ditolak serta merta
5. Sebarang pertanyaan berkenaan sebut harga ini boleh menghubungi Sr Dr. Muhammad Hafiz bin Mohd Yatim / 03-26170621 / muhammad.hafiz@jupem.gov.my

Urus Setia Perolehan
Jabatan Ukur dan Pemetaan Malaysia
03-26170658/03-26170801

BILLS OF QUANTITIES (BQ)

KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN DAN MEMBAIKPULIH INFRASTRUKTUR BANGUNAN, PENDAWAIAN ELEKTRIK DAN RANGKAIAN DI STESEN MyRTKNet BAGI KLUSTER UTARA

BIL	SKOP KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p>KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN DAN MEMBAIKPULIH INFRASTRUKTUR BANGUNAN, PENDAWAIAN ELEKTRIK DAN RANGKAIAN DI STESEN MYRTKNET BAGI KLUSTER UTARA UNTUK STESEN MyRTKnet PULAU PANGKOR (PUPK), SG BAYOR (BAYO), GULAU (GULA) DAN PULAU LANGKAWI (LGKW)</p> <p><u>Stesen MyRTKnet Pulau Pangkor (PUPK)</u></p> <p>1. Menggantikan dan memasang pintu utama dan jeriji/grill besi bagi pintu masuk stesen dengan pintu jenis aluminium/besi (steel). (Pintu utama aluminium).</p> <p>2. Membaiki ruang dinding, siling dan lubang angin yang rosak.</p> <p>3. Membaiki saluran air hujan (gutter) di stesen.</p> <p>4. Mengecat keseluruhan stesen bagi kabin dan monumen.</p> <p>5. Pembersihan bagi sekitar kawasan stesen bagi kabin dan monumen.</p> <p><u>Stesen MyRTKnet Sungai Bayor (BAYO)</u></p> <p>1. Menggantikan dan memasang pintu utama dan jeriji/grill besi bagi pintu masuk stesen dengan pintu jenis aluminium/besi (steel). (Pintu utama aluminium).</p> <p>2. Membaiki ruang dinding, siling dan lubang angin yang rosak.</p> <p>3. Membaiki saluran air hujan (gutter) di stesen.</p> <p>4. Mengecat keseluruhan stesen bagi kabin dan monumen.</p> <p>5. Pembersihan bagi sekitar kawasan stesen bagi kabin dan monumen.</p>				
1.			1 lot		
			1 lot		
			1 lot		
			1 lot		
			1 lot		
2.			1 lot		
			1 lot		
			1 lot		
			1 lot		
			1 lot		

3.	<p><u>Stesen MyRTKnet Gulau (GULA)</u></p> <p>1.Menggantikan dan memasang pintu utama dan jeriji/grill besi bagi plntu masuk stesen dengan plntu jenis aluminium/besi (steel). (Pintu utama aluminium).</p> <p>2.Membaiki ruang dndng, sllng dan lubang angin yang rosak.</p> <p>3.Membalkl saluran air hujan (gutter) di stesen.</p> <p>4.Mengecat keseluruhan stesen bagi kabin dan monumen.</p> <p>5.Pembersihan bagi sekitar kawasan stesen bagi kabin dan monumen.</p>		1 lot		
4.	<p><u>Stesen MyRTKnet Langkawi (LGKW)</u></p> <p>1.Menggantikan dan memasang pintu utama dan jeriji/grill besi bagi plntu masuk stesen dengan plntu jenis aluminium/besi (steel). (Pintu utama aluminium).</p> <p>2.Membaiki ruang dndng, sllng dan lubang angin yang rosak.</p> <p>3.Membalkl saluran air hujan (gutter) di stesen.</p> <p>4.Mengecat keseluruhan stesen bagi kabin dan monumen.</p> <p>5.Pembersihan bagi sekitar kawasan stesen bagi kabin dan monumen.</p>		1 lot		
5.	<p>Tempoh kerja :</p> <p>Bilangan pekerja :</p> <p>Jaminan :</p>				
	Jumlah Kos Keseluruhan				